
Fra Allan Livgård til en rekke mottakere 

30. september 2015 

 

Hei alle sammen. 

 

Jeg må få kommentere et par punkter som kommer frem i brevet fra Blommenholm her. 

 

Først og fremst, styret i NBF er i gang med å behandle den tidligere forespørselen fra Blommenholm 

om legalitetskontroll med mer. Dette tar dessverre litt tid, både fordi det er en kompleks sak og at 

Blommenholm ber om ting som ikke er beskrevet i NBFs vedtekter. 

Når styret har behandlet ferdig denne saken, så vil Blommenholm BK få et svar på sin henvendelse. 

(Om jeg ikke har bekreftet å ha mottatt henvendelsen, beklager jeg dette) 

 

Så er det punktet om at undertegnede ikke har kompetanse til dispensere fra gjeldende vedtekter. 

Dette er et setning totalt uten mening, da ingen kan dispensere fra vedtektene. Vedtekter 

bestemmes av ordinære eller ekstraordinære ting etter fastsatte prosedyrer, og dersom man skal 

gjøre endringer på dette må det behandles av et senere ting. Så det å i det hele tatt insinuere at 

undertegnede er invitert til kretstinget for å dispensere fra vedtekter vil jeg på det sterkeste ha meg 

frabedt. 

 

Undertegnede ser også at Blommenholm i alle sine skriv bruker flere setninger på å diskutere NBFs 

kontorer. Det er styret og administrasjonen i NBF som tar stilling til hvor NBF skal ha sine lokaler, ikke 

NBF Oslo eller Blommenholm BK. NBF Oslo har faktisk diskutert med NBF om muligheten for å dele 

lokaler, men både på grunn av vår langtidskontrakt med Ullevål stadion og at vi faktisk er meget godt 

fornøyd med både lokalene og kostnadene vi har i dag, så er det ikke aktuelt for oss å dele lokaler 

med NBF Oslo for øyeblikket. 

 

For å gjøre det helt klart, det er opp til NBF Oslo og klubbene i kretsen om de ønsker et Bridgens hus. 

Undertegnede deltar ikke på Kretstinget i dag for å påvirke hverken det ene eller andre synspunktet. 

 

Ser frem til å treffe mange av dere senere i dag. 

Med vennlig hilsen 

Allan Livgård 
Generalsekretær 

 


